



7天5晚

情怀潮汕

A Grandma's Love Letter:
Nostalgic Chaoshan Vibes

● 阿嬷情书寄潮汕，烟火旧巷暖时光



全程入住4+5星级豪华舒适酒店
Stay at 4+5-Star Deluxe Comfort
Hotels Throughout the Tour



全程无购物，无自费，纯玩
No shopping stops, no optional tours, pure
leisure travel throughout the journey.



品尝银屏蚝烙，潮汕卤水鹅等美食
Savor authentic Chaoshan delicacies such
as Yinpai oyster omelet and braised goose.

1

客人带着愉快期待的心情前往机场，搭乘班机飞往深圳。抵达后由专业导游热情接机，随后入住酒店休息。

Guests depart for the airport with joyful anticipation, taking a flight to Shenzhen. Upon arrival, they are warmly greeted by a professional tour guide and transferred to the hotel for check-in and rest.

住宿：深圳机场明天酒店或同级

2



深圳 - 揭西 - 汕头

Shenzhen - Jiexi - Shantou

餐食Meals: 早B/午L/晚D

早餐后，探访店电影取景地，走进揭西棉湖古镇，漫步打铁街，打卡充满烟火气的无米粿摊位，感受最地道的潮汕生活气息。随后前往汕头小公园，游览骑楼步行街与南洋老街，欣赏南洋风情建筑群，仿佛穿越旧时光。探访暹南电影院，重温光影记忆，沉浸式体验潮汕城市风貌与影视文化交融的独特魅力。After breakfast, visit film shooting locations in Jiexi Mintang Ancient Town, stroll along Datie Street, and explore the lively Wumigui snack stall, experiencing authentic Chaoshan daily life. Continue to Shantou Small Park, wander through the Arcade Pedestrian Street and Nanyang Old Street, and admire the distinctive Nanyang-style architecture, as if stepping back in time. Visit Xinnan Cinema to relive cinematic memories and immerse in the unique blend of Chaoshan urban culture and film heritage.

住宿：汕头铂晶柏林酒店或同级

3



汕头 - 南澳岛 - 汕头

Shantou - Nan'ao Island - Shantou

餐食Meals: 早B/午L

早餐后，前往南澳岛，途经气势恢宏的南澳大桥。打卡启航灯塔，迎着海风感受灯塔守望海岸的浪漫意境。随后游览青澳湾，碧海蓝天相映成趣，沙滩细腻迷人。前往北回归线广场，远眺风车山，感受“自然与地理奇观交汇”的独特景致。探访电影取景地——樟林古港（红头船过番始发码头），追溯潮汕先民下南洋的历史足迹；走进起凤陈祠，感受潮汕古建筑与宗族文化的深厚底蕴。最后打卡龙眼南路美食街，自由品味地道潮汕风味，感受城市烟火气与美食文化。

After breakfast, depart for Nan'ao Island via the impressive Nan'ao Bridge. Visit Qihang Lighthouse, then enjoy Qing'ao Bay's clear waters and sandy beaches. Stop at the North Tropic of Cancer Square and overlook Windmill Mountain. Explore Zhanglin Ancient Port, the historic "Red-headed Ship" departure site, and visit Qifeng Chen Ancestral Hall to experience traditional Chaoshan heritage. End at Longyan South Road Food Street for free tasting of authentic local cuisine and local street vibes.

住宿：汕头铂晶柏林酒店或同级

4



汕头 - 饶平 - 潮州 - 汕头

Shantou - Raoping - Chaozhou - Shantou

餐食Meals: 早B/午L

早餐后，前往龙湖古寨（含电瓶车），探访保存完好的潮汕古村落，感受古朴民居与宗族文化氛围，并打卡电影取景地南洋风情街巷，体验别具一格的南洋建筑风貌。随后参观八角形土楼——道韵楼，欣赏独特的土楼建筑结构与人文历史；前往泰佛殿，感受中泰文化交融的静谧氛围。进入潮州古城（含电瓶车），漫步古城街巷，感受千年府城韵味。最后漫步滨江长廊，远眺湘子桥，欣赏韩江两岸风光与古桥夜色。

After breakfast, visit Longhu Ancient Village (with shuttle cart), a well-preserved Chaoshan village showcasing traditional clan culture. Explore the film shooting site at the Nanyang-style streets, experiencing unique architectural charm. Continue to Daoyunlou, an octagonal tulou with distinctive structure and historical significance, then visit Thai Buddhist Temple (Tayuan Temple) for a peaceful cultural blend of Chinese and Thai influences. Enter Chaozhou Ancient City (with shuttle cart) and stroll through its historic streets filled with timeless charm. End the journey at the Binjiang Promenade, enjoying views of the Han River and the iconic Xiangzi Bridge illuminated by city lights.

住宿：汕头铂晶柏林酒店或同级

5



汕头 - 河源

Shantou - Heyuan

餐食Meals: 早B/午L/晚D

早餐后，前往万绿湖（含电瓶车），走进华南第一大湖泊，湖水清澈碧绿，群山环抱，宛如天然画卷。漫步镜花缘景区，感受山水相依、花影摇曳的诗意意境，体验自然与人文交融的静谧之美。

随后前往太平古街，漫步青石板街道，欣赏岭南传统骑楼建筑，感受河源老城的历史韵味与市井烟火气。After breakfast, visit Wanlv Lake and Jinghuayuan Scenic Area (including shuttle cart). Enjoy South China's largest lake, with emerald waters surrounded by green mountains, and stroll through Jinghuayuan to experience its peaceful, poetic landscape. Continue to Taiping Ancient Street, walk along the stone-paved lanes, admire Lingnan arcade-style buildings, and experience the historical charm and lively local atmosphere of old Heyuan city.

住宿：河源客家文化公园希尔顿欢朋酒店或同级

6



河源 - 深圳

Heyuan - Shenzhen

餐食Meals: 早B/午L

早餐后，前往大芬油画村，漫步艺术街区，欣赏各类原创油画作品与创意工坊，感受浓厚的艺术氛围与创作气息。随后前往水贝国际金珠宝城，了解黄金珠宝加工与交易文化，体验世界级珠宝产业集聚地的繁华与魅力。接着游览东门步行街，自由品尝地道小吃、购物休闲，感受深圳最具代表性的市井烟火与都市活力。行程结束后，统一送往机场，结束愉快旅程。

After breakfast, visit Dafen Oil Painting Village, stroll through the art district, admire a variety of original oil paintings and creative studios, and experience its rich artistic atmosphere. Continue to Shuibei International Jewelry City to learn about gold and jewelry processing and trade, and explore one of the world's major jewelry industry hubs. Then proceed to Dongmen Pedestrian Street for free leisure time, enjoy local street food, shopping, and experience the vibrant urban lifestyle of Shenzhen. After the tour, transfer to the airport for departure, bringing the pleasant journey to an end.

7

深圳 - 出发地

Shenzhen - HOME

搭乘凌晨班机返回温暖的家，结束了这一次美好的潮汕之旅！

Take an early morning flight back home, bringing this wonderful Chaoshan journey to a pleasant close.